
 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 9. maj 2017 
 
 
Til stede 
Ole, Mette, Lise, Sara, Anne-Dorthe og Charlotte 
 
Fraværende 
Ingen 
 
Pkt. 1 – Valg af mødeleder  
Ole blev valgt til mødeleder. 
 
Pkt. 2 – Godkendelse af dagsorden  
Den udsendte dagsorden blev godkendt med mindre justeringer. 
 
Pkt. 3 – Status vedr. GEF og husleje 
Kassereren orienterede om status. 
 
Pkt. 4 – Konstituering af den nye bestyrelse og kalender 2. halvår 2017 
Konstituering: Ole fortsætter som formand, Mette som kasserer og Lise som sekretær.  
Lise blev desuden valgt til næstformand, der skal træde til i Oles fravær (Ole er fraværende i juni). 
Lise fremlagde mødekalender for 2. halvår. Datoerne blev godkendt. 
 
Pkt. 5 – Salg af gårdens lejligheder  
Stuen: Mette havde udarbejdet et forslag til brev til Søren og Anne, hvortil der var mindre 
ændringsforslag. Efter næste fællesmøde sendes der brev til S og A. 
 
Sebastian har fremsendt et ændringsforslag til facaderenoveringen af gården, som skønsmæssigt 
vil medføre en merudgift for Bofællesskabet på 150-200.000 kr. Bestyrelsen blev enige om, at vi 
behandler forslaget på et IS-møde den 17.5. Desuden ønsker Sebastian og Anne en lille ændring 
af samejekontrakten. 
 
1. salen: Status efter møde mandag med Brigitte og Søren og den videre procedure. Ole og Anne-
Dorthe informerer Søren og Brigitte om, at 1. salen nu udbydes til bofæller. For at fremme 
processen forhører Sara sig hos bofællerne, om de er interesseret i at købe 1. salen. 
  
Pkt. 6 – Dagsorden til fællesmødet den 17. maj 
Lise fremlagde udkast til dagsorden for det kommende fællesmøde og udsender endeligt 
dagsordensforslag til godkendelse sammen med dette referat. 
 
Pkt. 7 – Nyt fra … 
 
Pkt. 8 – Evt. 
Ole efterlyser en velfungerende hjemmeside og vil kontakte hus 14 desangående. 
 
 
Næste bestyrelsesmøde: mandag 6. juni 2017 kl. 20.00. 


